

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**A Study on the Construction of Practical Teaching of the Major of Digital Media Technology in Independent Colleges**

(独立院校数字媒体技术专业实践性教学的构建)

F. GAO, H. Z. DONG, Y. T. ZHU.....119

**On the Development of Basic Education in China and Problems**

(试论中国基础教育发展状况及存在问题)

W. SHI.....124

**Investigation of Practice Ability Training and Employment for Full-Time Professional Master Graduates**

(全日制专业硕士研究生实践能力培养与就业状况的调查)

F. B. ZHAO, X. H. ZHANG, L. J. LIU, Y. D. WANG.....130

**Problems and Reasons for Teaching Ability of Young Teachers in the Business Administration Major**

(工商管理类专业青年教师教学能力存在的问题及原因分析)

J. G. ZHANG, S. J. YUAN, X. F. HUI.....135

**Path Exploration of Improving the Teaching Ability of Young Teachers in the Business Administration Major**

(工商管理类专业青年教师教学能力提升的路径探索)

J. G. ZHANG, S. J. YUAN, W. LIU.....144

**Structural Analysis of Sequence Organization of Adult-Child Question-Answer Conversations during Shared Story Reading**

(亲子阅读中成幼问答式会话序列组织结构分析)

J. Q. WANG.....153

**Pedagogical Design for Chinese Buddhist Culture as Massive Open Online Course (MOOC)**

(《佛教文化概述》“慕课”(MOOC)之设计思路)

X. C. LI.....161